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W trzecim sezonie pod wodzą Rudiego Garcii, Giallorossim nie udał się tym

razem start nowego sezonu. Oto, co mieli do powiedzenia bohaterowie

pojedynku z Veroną. 

 

GARCIA DLA SPORTMEDIASET

Jest nieco rozczarowania?

- Tak, jednak rozegraliśmy poważny mecz, zmierzyliśmy się ze spotkaniem, jakiego

się spodziewaliśmy, Veroną, która broniła się bardzo dobrze i grała również z

charakterem. Zaprezentowaliśmy właściwą postawę, mieliśmy najlepsze okazje na

koniec meczu, po wyrównaniu szukaliśmy każdego sposobu na wygraną, było wiele

pozytywnych rzeczy, ale jest też dużo do pracy do zrobienia.

 

Brakuje czegoś jeśli chodzi o mercato?

- Brakuje pracy nad niektórymi aspektami, spodziewamy się środkowego i lewego

obrońcy, jednak Torosidis spisał się dziś wieczorem dobrze, możliwym było dzisiaj

wygrać nawet jeśli zespół nie był na sto procent. Wszystkim będzie tu trudno

wygrać, punkt na wyjeździe nigdy nie jest katastrofą. Teraz musimy skoncentrować

się na najbliższym domowym spotkaniu.

 

Jesteś spokojny co do przyjścia Digne lub obrońcy, który przyjdzie z

Niemiec?

- Oceniamy trzy lub cztery możliwości, gdyż wiemy, że w mecato istnieje wiele

parametrów, podoba mi się, że będę miał w tym tygodniu czas na pracę z

Gyomberem, potrzebujemy rozwiązań na ławce w przypadku problemów w

defensywie. Odzyskamy Maicona, jednak Florenzi rozegrał wielkie spotkanie.

 

Jesteście wciąż do tyłu w przygotowaniach?

- Pierwszy mecz sezonu jest trudny, są zespoły bardziej gotowe od innych. Rzeczą,

która mi się podobała była postawa zespołowa, gdyż nie wystarczy mieć wielkich

indywidualności, ale również ducha zespołowego i dziś go mieliśmy.

 

                               1 / 5



Verona - Roma: Wypowiedzi pomeczowe

News - ASRoma.pl

Dlaczego Romagnoli nie znalazł się w projekcie?

- Rozmawiam jedynie o moich graczach, nie ma sensu mówić teraz o innych.

 

Wraz z wejściem Keity za De Rossiego w drugiej połowie gra była lepsza,

również na skrzydłach. W pierwszej połowie Gervinho i Salah byli bardzo

zagubieni.

- Daniele rozegrał dobry mecz, grał mało w sparingach z powodu problemów z

kostką, dlatego go zdjąłem, wiedziałem, że nie zagra 90 minut. W przerwie

poprosiłem o szerszą grę, wejście Iago pozwoliło również na posiadanie gracza,

który może dośrodkować do Dzeko. W drugiej połowie lepiej rozciągaliśmy rywala i

byliśmy niebezpieczniejsi.

 

Czego oczekujesz w trzecim sezonie swojej Romy?

- Nie brakuje nam ambicji, celem jest zrobienie co w naszej mocy, awans do Ligi

Mistrzów, gdyż nie będzie łatwo, jednak teraz nie jest to aktualny temat, musimy

myśleć o wygraniu najbliższego meczu domowego.

 

RUDI GARCIA DLA SKY SPORT

Charakterystyka Dzeko pasuje do reszty zespołu?

- Oczywiście, Edin rozegrał dobrą pierwszą połowę, potem miał okazję przy strzale

głową w końcówce meczu. W pierwszej połowie zabrakło wysokiego tempa, gdyż nie

graliśmy szybko. W drugiej połowie musieliśmy rozciągnąć ich defensywę, potem

wprowadziliśmy korektę z Iago Falque, rozciągając obronę rywala. Była zespołowa

postawa. Rozegraliśmy poważny mecz, nie wystarczyło, aby zdobyć trzy punkty,

jednak jesteśmy na właściwej drodze.

 

Wiele drużyn gra tak jak Verona. Salah jest zbyt wielkim indywidualistą?

- Dziś wieczorem mogliśmy spisać się lepiej w ataku, z większą efektywnością. Być

może zaliczyliśmy zbyt dużo dotknięć piłki, jednak na tym boisku prawie zawsze

musisz przyjmować piłkę, gra z pierwszej jest skomplikowana. Ponadto nie

zapominajmy, że Edin przyszedł niedawno i rozegrał z nami tylko jeden sparing.

Również Salah przyszedł niedawno. Jestem przekonany, że dokonają wielkich
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rzeczy.

Zabrakło rozwiązań przeciwko zamkniętemu rywalowi. Mieliście obrońcę z

"niewłaściwą nogą". Jesteś zmartwiony, że brakuje lewonożnego obrońcy?

- Nie, nie jestem zmartwiony, przed nami dni, w których możemy go pozyskać. Są

opcje, które oceniamy z kierownictwem. Interesującym będzie pracować z nowym

nabytkiem, wkrótce, w tygodniu. Torosidis nas zadowala na tej pozycji, widzieliśmy

to również dziś wieczorem, poza okazją bramkową, gdy jego bezpośredni rywal

przebiegł 30 metrów, robiąc nam krzywdę. To był jedyny negatywny punkt

dzisiejszego spotkania.

 

Nie możesz zadzwonić do swoich przyjaciół z PSG, aby puścili Digne?

- Zobaczymy, nie jest jedynym rozwiązaniem, mamy ich 3-4, dopilnujemy, aby

pozyskać właściwego gracza dla Romy.

 

Dobry mecz Dzeko, jeśli chodzi o to jak szukali go koledzy. Dziwnie było

oglądać Gervinho i Salaha, którzy nie mogli się z nim zrozumieć, tak jakby

Bośniak myślał na wyższym poziomie.

- Tak, widzieliśmy to szczególnie w pierwszej połowie. Edin wie jak grać z pierwszej

piłki i tego brakowało tej drużynie. W drugiej połowie graliśmy lepiej, z kolei on

opadł z sił. 15 minut przed końcem zapytałem go czy chce zostać na boisku, a on

powiedział, że tak. Gracze widzą, że potrzebuję wszystkich w trakcie sezonu. To

pierwszy z 38 meczów, jest Liga Mistrzów.

Jesteś ciekawy Juventusu?

- Będę ciekawy, gdyż z nimi zagramy i musimy mieć bardziej precyzyjny pomysł na

grę. Stracili mistrzów jak Pirlo, Tevez i Vidal, ale pozyskali wielkie talenty, których

znamy. Tak my jak i oni będziemy musieli pracować, aby się poprawić i wykrzesać

najlepsze rzeczy z drużyny. To będzie nasze zadanie w tygodniu, mamy dni, aby się

przygotować, osiem i będzie to dobra rzecz.

 

SZCZĘSNY DLA ROMA TV
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Co sądzisz o występie swoim i zespołu?

- Nie sądzę, że rozegraliśmy nasz najlepszy mecz, jesteśmy nieco rozczarowani

wynikiem. W tym sezonie celujemy w mistrzostwo i jeśli chcemy to osiągnąć, takie

mecze musimy wygrywać: jest duży margines do poprawy.

W drugiej połowie, po straconym golu, zespół grał lepiej.

- Powinniśmy byli strzelić, stworzyliśmy wiele okazji. Niestety, drugi gol nie padł,

jednak takie mecze muszą być wygrywane i takie okazje trzeba wykorzystywać.

 

Dobry mecz Verony.

- Stworzyliśmy więcej okazji, bylibyśmy szczęśliwsi z wygranej. To również zasługa

Verony i jej dobrej defensywnej gry.

 

Twoje relacje z nowymi kolegami z formacji?

- Coraz lepiej się rozumiemy. Dziś, na poziomie defensywnym, rozegraliśmy dobry

mecz, jestem pewien, że wraz ze zwycięstwami wszystko pójdzie lepiej.

 

SZCZĘSNY DLA SKY SPORT

Zaliczyłeś ważne interwencje. Roma jest zadowolona z wyniku?

- Nie możemy być zadowoleni, byliśmy tutaj, aby wygrać mecz. Pomimo tego jestem

zadowolony ze swojego występu i będę grał zawsze na maksimum swoich

możliwości.

 

Czego brakuje Romie?

- Jest ciężko, gdyż jesteśmy na starcie sezonu, jest jeszcze za wcześnie.

Pozyskaliśmy graczy, którzy pomogą nam w dłuższej perspektywie.

 

Jak ci się podobał występ Dzeko? Musicie dopracować szybkość gry, jak
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powiedział Garcia?

- Tak, to prawda, być może graliśmy za wolno piłką, jednak oni byli nastawieni

defensywnie i ciężko było przebić się przez ich mur obronny. Jeśli chodzi o Dzeko

wolę nie komentować występów jednostek, ale mówić o drużynie. Występ nie był

wystarczający, aby wygrać mecz, również dlatego, że nie wykorzystaliśmy

wszystkich okazji, które mieliśmy.

 

Autor: abruzzi
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